

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 7 mai 1915, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires
Ainey, Hébert, McDonald.

1.—Soumise une offre des Révérendes Soeurs de la Providence, à l'effet de vendre à la Cité, à raison de 60c le pied, le terrain requis pour l'élargissement de la rue Notre-Dame Est, savoir pour un montant total d'environ \$26,550 et autres conditions y mentionnées.

Monsignor Lepailleur est présent au Bureau à ce sujet.

M. le Commissaire Côté prend son siège.

M. le Commissaire Hébert propose, appuyé par M. le Commissaire Côté,

Que les Révérendes Soeurs de la Providence soient informées que le Bureau sera prêt à considérer une offre pour un prix de \$25,000.

Le vote est pris sur cette proposition, et le Bureau se partage comme suit:

Pour: MM. les Commissaires Côté, Hébert.

Contre: MM. les Commissaires Ainey, McDonald.

Son Honneur le Maire vote en faveur de la proposition, qui est adoptée, et il est

Résolu: En conséquence.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que l'étude de la question des tramways soit ajournée à mardi, le 18 du courant.

Son Honneur le Maire laisse son siège, et M. le Commissaire Hébert est appelé à présider.

3.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant le vote d'une somme de \$3,200, payable \$800 par la Ville, et \$2,400 par les propriétaires intéressés, pour la construction d'un égout dans la rue Châteauguay, de la rue Island à la rue Laprairie.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 7th May 1915, p.m.

Present: His Worship the Mayor, in the chair, Commissioners Ainey, Hébert and McDonald.

1.—Submitted an offer from the Rev. Sisters of Providence to sell to the City, for the price of 60c. per foot, the land required for the widening of Notre Dame Street East, or for a total amount of about \$26,550.

Monsignor Lepailleur appeared before the Board in this connection.

Commissioner Côté took his seat.

Commissioner Hébert moved, seconded by Commissioner Côté,

That the Rev. Sisters of Providence be informed that the Board will be prepared to consider an offer for a price of \$25,000.

The vote being taken on said motion, the Board divided as follows:

Yeas: Commissioners Côté, Hébert.

Nays: Commissioners Ainey, McDonald.

His Worship the Mayor voted in the affirmative, and the motion was therefore carried and it was

Resolved: Accordingly.

2.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That consideration of the tramway question be deferred until Tuesday, the 18th inst.

His Worship the Mayor left his seat and Commissioner Hébert was called to the chair.

3.—Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that a sewer be laid in Châteauguay Street, from Island Street to Laprairie Street, at a cost of \$3,200, said sum to be payable as follows: \$800 by the City and \$2,400 by the interested proprietors.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To report to Council, recommending that the above sum be voted for the aforesaid purpose.